

Let's talk! Debating contest of the 2nde classes

Radical climate activists: for or against? Military service: in or out? Desocialising social media: true or false?

Those topics were heatedly discussed during the traditional debating contest in English. The 2nde classes gathered today to spar in a friendly but committed way. The jury this year was made up of Dr. Cornelia Gerhardt, from the University of Saarland, Donovan Murray-Guinn and Ralf Behet, both from DFG-LFA.

As usual, there were debates among the jury members as well, but they eventually reached an agreement to send two teams to the final round which will take place in about a month.











It's official: 2nde ES2 and 2nde S3 will compete against each other in the final debate! But they are not the only ones who deserve congratulations: well done to ALL the teams, to the colleagues who always prepare them with dedication and to everyone involved in the organisation of this event.

We'll be back on Friday 28th April to announce this year's winners, after the final round. Till then, we can all ponder the words of a former American vice-president, Hubert H. Humphrey: "Freedom is hammered out on the anvil of discussion, dissent, and debate. " A necessary encouragement to keep debating!

Radikale Klimaaktivisten: dafür oder dagegen? Wehrdienst: ja oder nein? Unsoziale soziale Medien: richtig oder falsch?

Diese Themen wurden beim traditionellen Debattierwettbewerb im Fach Englisch heftig diskutiert. Die 2nde-Klassen versammelten sich heute, um sich in freundschaftlicher, aber engagierter Weise zu streiten. Die Jury bestand in diesem Jahr aus Dr. Cornelia Gerhardt von der Universität des Saarlandes, Donovan Murray-Guinn und Ralf Behet, beide vom DFG.

Wie üblich gab es auch unter den Jurymitgliedern Debatten, aber schließlich einigte man sich darauf, zwei Teams in die Endrunde zu schicken, die in etwa einem Monat stattfinden wird.

Es ist offiziell: Die 2nde ES2 und die 2nde S3 werden in der Finaldebatte gegeneinander antreten! Aber sie sind nicht die Einzigen, die Glückwünsche verdienen: Glückwunsch an ALLE Teams, an die Kolleginnen und Kollegen, die sie immer mit Hingabe vorbereiten, und an alle, die an der Organisation dieser Veranstaltung beteiligt sind.

Am Freitag, den 28. April, findet dann das Finale statt, nach dem die diesjährigen Gewinner gekürt werden. Bis dahin können wir alle über die Worte eines ehemaligen amerikanischen Vizepräsidenten, Hubert H. Humphrey, nachdenken: „Freiheit wird auf dem Amboss der Diskussion, des Dissenses und der Debatte herausgehämmert.“ Eine notwendige Ermutigung zur Debatte.